

Mr. Epp, seconded by Mr. Merrithew, moved,—That the Bill be now read a third time and do pass.

And debate arising thereon;

MID-DAY INTERRUPTION

At 1.00 o'clock p.m., the Speaker left the Chair, pursuant to Standing Order 24(2).

At 2.00 o'clock p.m., the sitting resumed.

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. Epp, seconded by Mr. Merrithew,—That Bill C-44, An Act respecting the Hibernia Development Project and to amend certain Acts in relation thereto, be now read a third time and do pass.

And debate continuing;

At 4.45 o'clock p.m., the Speaker interrupted the proceedings pursuant to Order made in accordance with the provisions of Standing Order 78(3), on Tuesday, October 2, 1990.

And the question being put on the motion, it was agreed to on the following division:

M. Epp, appuyé par M. Merrithew, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Il s'élève un débat.

INTERRUPTION DE LA MI-JOURNÉE

À treize heures, le Président quitte le fauteuil, conformément à l'article 24(2) du Règlement.

À quatorze heures, la séance reprend.

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. Epp, appuyé par M. Merrithew,—Que le projet de loi C-44, Loi concernant l'exploitation du champ d'hydrocarbures Hibernia et apportant des modifications corrélatives à certaines lois, soit maintenant lu une troisième fois et adopté.

Le débat se poursuit.

À 16h45, le Président interrompt les délibérations, conformément à l'ordre adopté le mardi 2 octobre 1990 en vertu de l'article 78(3) du Règlement.

La motion, mise aux voix, est agréée par le vote suivant:

(Division—Vote N° 302)

YEAS—POUR

Members—Députés

Allmand
Arseneault
Bellemare
Blais
Bourgault
Campbell (Vancouver Centre)
Chadwick
Cole
Copps
Crawford
DeBlois
Dick
Edwards
Finestone
Friesen
Gray (Windsor West)
Harb
Hockin
Hudon
Jordan
Kempling
Larrivée

Anawak
Assad
Belsher
Blenkarn
Boyer
Cardiff
Champagne (Champlain)
Collins
Corbeil
Crosby (Halifax West)
de Cotret
Dingwall
Epp
Fontaine
Gaffney
Guarnieri
Harvard
Hogue
Hughes
Jourdenais
Keyes
Layton

Anderson
Atkinson
Bird
Blondin
Browes
Casey
Charest
Cook
Corbett
Danis
Della Noce
Dorin
Fee
Foster
Gauthier
Guilbault
Hawkes
Horner
Jacques
Kaplan
Kilger (Stormont--Dundas)
LeBlanc (Cape Breton Highlands--Canso)

Andre
Attewell
Bjornson
Boudria
Cadieux
Catterall
Clark (Brandon--Souris)
Cooper
Côté
Darling
Desjardins
Duplessis
Ferland
Fretz
Gibeau
Halliday
Hicks
Horning
Joncas
Karygiannis
Koury
Lee